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ZAPISNIK 

1.  seje Sveta staršev, ki je bila 26. 9. 2023 ob 16.30 v enoti Solzice, Gozdarska pot 11 A. 

Navzočnost 

Prisotni člani Sveta 

staršev 

Fatima Ahmetović, Tatjana Marčeta, Nina Gladež, Eva Mager, Jure 

Lesjak, Srečko Steblovnik, Nika Vrhovnik, Nejc Vidmar, Žiga 

Drezgić, Nataša Sedar, Anita Guzej, Nika Prapertnik Žmavcer, Saša 

Močilnik, Aleksander Lakić, Jerneja Krajnc, Bojana Kotnik, Sanja 

Novak, Jernej Navotnik, Tina Štruc, Nina Ošep, Saša Poročnik,  

Opravičili so se (člani 

Sveta staršev) 

Tjaša Marchiotti, Nuša Kremzer Mlinar 

Odsotni (člani Sveta 

staršev) 

Meta Kajžer, Nataša Sedar, Sara Krajnc 

Ostali navzoči Mateja Hovnik, ravnateljica 

Zapisnik pisala Maja Polenik 

 

Seznam prisotnih članov Sveta staršev je priloga zapisniku v arhivu vrtca. 

Sejo Sveta staršev je vodila predsednica ga. Nina Gladež 

Predlagan je naslednji  

DNEVNI RED:  

1. Pozdrav predsednice sveta staršev 

2. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev  

3. Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/23  in SE poročilo za leto 2022/23 

4. Obravnava in sprejem LDN za šolsko leto 2023/24  

5. Predlogi in pobude  

6. Razno 

 

Predsednica vse navzoče lepo pozdravi in ugotovi, da so glede na prisotnost članov sveta vrtca 

sklepčni. 

 

1. SKLEP:  Prisotni se strinjajo s  predlaganim dnevnim redom. 
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Ga. ravnateljica pove, da je predstavnica staršev v Svetu vrtca ga. Miklavc Špela izpisala otroke 

iz vrtca, zato se ji tudi zaključuje mandat. Na podlagi tega je potrebno določiti novega člana v 

Svet vrtca. Ker se nihče od navzočih ni javil, ga. ravnateljica predlaga go. Niko Prapertnik 

Žmavcer, katera se z imenovanjem strinja. 

2. SKLEP: Prisotni se strinjajo s predlogom, da je ga. Nika Prapertnik Žmavcer nova 

predstavnica staršev v Svetu vrtca in jo tudi potrdijo. 

K točki 2.) Pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev  

Predsednica, ga. Gladež prebere sklepe zapisnika 2. seje Sveta staršev. 

3. SKLEP:  Prisotni se z zapisnikom strinjajo in ga tudi potrdijo. 

K točki 3.) Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/23 in SE poročilo za leto 2022/23 
 

Ravnateljica ga. Mateja Hovnik predvaja projekcijo dela posameznih enot in oddelkov v 

šolskem letu 2022/23 in predstavi cilje, ki so bili realizirani v šolskem letu 2022/23.  

 

3. SKLEP: Člani Sveta staršev se seznanijo z  analizo in samoevalvacijskim poročilom za 

šolsko leto 2022/23. 

 

K točki 4.) Obravnava in sprejem LDN za šolsko leto 2023/24 
 

Ga. Mateja Hovnik predstavi glavne točke načrtovanja dela v šolskem letu 2023/24.  Pove, da 

bo v tem šolskem letu poudarek na naravi – gibanju – gozdu, ter razvijanju socialno čustvenega 

razvoja otrok. Prisotne seznani, da bodo otroci zaradi vključenosti v inštitut Mreža gozdnih 

vrtcev Slovenije veliko časa preživeli v gozdu. To bo rdeča nit tega leta. 

4. SKLEP: Člani Sveta staršev z dvigom rok potrdijo in sprejmejo LDN za šolsko leto 2023/24. 

* LDN za šolsko leto 2023/24 se posreduje na Občino Ravne na Koroškem v potrditev. 

 

K točki 5.) Predlogi in pobude 

• Starše zanima kako je s spanjem v vrtcu – nočitev, kot je bilo včasih.  

Ga. ravnateljica pove, da to izbiro prepusti vzgojiteljicam v oddelkih 5-6 let, katere se 

same odločijo, če to želijo izpeljati. Pove, da je bilo to pred časom korone pogosto, 

kasneje pa se ni več izvajalo. Predlog bo predstavila na zboru zaposlenih, 28. 9. 2023. 

 

• Postavi se vprašanje glede srečanj z babicami in dedki. Starši predlagajo, da bi se ta 

srečanja odvijala popoldan, saj vse več babic in dedkov še vedno hodi v službo in 

dopoldan težko pridejo. 

Ga. ravnateljica bo tudi ta predlog izpostavila na zboru zaposlenih vendar se bo 

srečanje izpeljalo v dopoldanskem času. 

 

• Starši predlagajo, da se slike otrok namesto na spletni strani pošiljajo njim osebno preko 

e-asistenta, saj so slike, v primeru da jih shraniš iz spleta, preslabe kvalitete. 
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Ga. ravnateljica pove, da to pomeni dodatno delo za strokovne delavke. Glede na to, da 

je zakonodaja vedno bolj stroga in se vedno več staršev ne strinja s fotografiranjem 

njihovih otrok, to pomeni, da bi morale strokovne delavke vse fotografije temeljito 

pregledati in zamegliti otroke, kateri se ne smejo fotografirati, da nebi katerega 

slučajno poslale drugim staršem. Predlog bo prav tako predstavljen strokovnim 

delavkam na zboru in bo realiziran v primeru, če bodo vse za. 

Pove še, da namesto teh fotografij v Vrtcu Ravne vzgojiteljice pripravljajo portfolio za 

vsakega otroka, kjer so zbrane njegove fotografije in dosežki. To mapo prejmejo otroci 

ob odhodu iz vrtca in jim ostane v trajen spomin. 

 

• Starše zanima, zakaj v vrtcu ni obdarovanja za otroke ob Božiču. 

Ga. ravnateljica pove, da vsako leto poteka obdarovanje po skupinah. Vse skupine 

dobijo igrače, katere lahko uporabljajo vsi otroci v skupini. Meni, da je to bolj smiselno 

kot obdarovanje vsakega otroka posebej. 

 

• Predstavnika staršev zanima, kako je z uporabo igrišča pri novem vrtcu. 

Ga ravnateljica pove, da je vrtec že pridobil dovoljenje za uporabo, vendar ga otroci 

nebodo koristili, dokler se ne namesti ograja, ki zaščiti otroke pred plezanjem po 

požarnih stopnicah in dokler se na igrišču v sredini poligona ne odstranijo kamenčki, 

katere bi lahko malčki jedli in se namesto njih uredi zemlja oz. zelenica. 

Poudari, da je zanjo prioriteta varnost otrok in da imajo, neglede na to da otroci 

nemorejo koristiti igrišča veliko možnosti gibanja na prostem, saj imamo v bližini park 

in druge površine za igro. 

 

• Starše zanima, zakaj ne smejo uporabljati 3. vhoda v enoti Solzice, saj bi jim z uporabo 

le tega prihranili čas in pot. 

Ga. ravnateljica pove, da se je o odprtju 3. vhoda s strokovnimi delavki že pogovarjala, 

vendar se skupaj strinjajo, da je bolje če so ta vrata zaradi varnosti otrok zaprta. Glede 

na to da v tem delu vrtec ni ograjen je velika nevarnost da se kateri od otrok izmuzne 

ali da v vrtec vstopi neznanec. Ta vhod je bil narejen naknadno na željo strokovnih 

delavk vrtca in se uporablja zgolj za namene procesa dela. 

Starše prosi za razumevanje. 

 

• Mamica predlaga, da se obvestila o boleznih, ki se pojavijo v oddelkih oz. enotah 

obvesti starše preko e-Asistenta. Gre predvsem za pojav uši, saj se lahko zgodi, da le te 

niso omejena na oddelek, zaradi jutranjega in popoldanskega združevanja otrok. 

Ga. ravnateljica pove, da je do sedaj obveščanje potekalo preko oglasnih desk, vendar 

se lahko če starši to želijo uredi obveščanje tudi preko e-asistenta. 

 

• Starše zanima kako je s predlogom učenja tujega jezika v vrtcu. 

Ga. ravnateljica pove, da je v primeru izvajanja le tega to plačljiva dejavnost, katere 

strošek bi nosili starši, prav tako pa bi se moral izvajati popoldan, pri čemer je vrtec 

pripravljen ponuditi prostor. Glede na predlog bo ravnateljica pripravila anketni 
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vprašalnik za starše, kjer bodo izrazili interes o izvajanju jezikovnega tečaja, na podlagi 

tega pa se bodo pridobile ponudbe izvajalcev tečaja tujega jezika, v kolikor se bo s 

predlogom strinjal tudi zbor vzgojiteljev. 

K točki 6.) Razno 

• Pritožba mamice: mamica izpostavi delovanje klime v poletnem času. Pove, da so bile 

igralnice zelo mrzle. Ga. ravnateljica pove, da se je zadeva hitro uredila, saj je bilo 

potrebno programsko uravnati temperature in delovanje prezračevalnega sistema. 
 

• Starši pohvalijo delo v poletnem času. Všeč jim je bilo, kako so bile strokovne delavke 

razporejene po skupinah (poznane strokovne delavke iz enot). Ga. ravnateljica pove, da 

je to pri nas stalna praksa, da se delo v poletnem času organizira tako, da je v skupini 

vedno vsaj ena strokovna delavka iz enote, katero otroci poznajo, v kolikor koriščenje 

dopustov in organizacija to dopuščata. Enako bo tudi v prihodnje. 
 

• Starši iz enote Levi devžej opozorijo na nefunkcionalne garderobne omarice v enoti, saj 

na njih ni prostora. Ga. ravnateljica bo  zadevo preverila. 
 

• Starši iz enote Ajda opozorijo, da so obešalniki v garderobi nemogoči za obešanje 

oblačil (kaktusi), prav tako opozorijo, da se zadnja vrata na ograji slabo zapirajo. Glede 

obešalnikov ga. ravnateljica pove, da se lahko zamenjajo, glede vrat pa, da so že 

naročena nova, tako da se zadeva že ureja. 
 

• Sledi pohvala vsem zaposlenim, ki se trudijo pri delu v vrtcu (vzgojiteljice, pomočnice 

in tudi tehnični kader, ki skrbi za čistočo,…). Ga. ravnateljica je pohvale zelo vesela in 

se zahvali staršem, da opazijo trud in delo vseh zaposlenih. 

Drugih zadev ni bilo. 

 

Čas zaključka: Seja se zaključi ob 18.00 uri. 

 

 

 

Predsednica Sveta staršev: 

Nina Gladež l. r. 

 

ZAKLJUČKI: 

1. Na seji Sveta staršev smo sprejeli 4 sklepe. 

2. Zapisnik dobijo v vednost člani Sveta staršev skupaj z gradivom in vabilom na naslednjo 

sejo, zapisnik bo objavljen na spletni strani vrtca in na oglasnih deskah v enotah vrtca. 

3. Priloženo gradivo: 

- vabilo na 1. sejo Sveta staršev vrtca, 

- zapisnik 2. seje Sveta staršev. 


